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ATR_ CARTELLERA

Farmàcies de guàrdia a Arenys de Mar  Desembre
DL DM DM DJ  DV  DS  DM

1 2 3 4 5 6 7
BALLESTER ABRIL BALLESTER BELTRAN DORADO BALLESTER ABRIL

8 9 10 11 12 13 14
RIGOLA BALLESTER BERTRAN DORADO RIGOLA BALLESTER BALLESTER

15 16 17 18 19 20 21
BALLESTER BERTRAN DORADO RIGOLA ABRIL BERTRAN BERTRAN

22 23 24 25 26 27 28
BERTRAN RIGOLA DORADO ABRIL BALLESTER DORADO RIGOLA

29 30 31
DORADO RIGOLA ABRIL

Les guàrdies diürnes (de 9 a 22 h) dels dies 5, 11, 17,  24,  27,  28 i 29 les farà la farmàcia ABRIL.
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ATR_EDITORIAL

Amb la voluntat de no
apujar la pressió fiscal a la
ja prou precària situació
de moltes famílies de la
vila, el govern municipal
congelarà taxes i impostos
durant el pròxim any.

Teniu a mans el darrer butlletí municipal d’aquest 2014. Un any en el
qual hem commemorat el Tricentenari i hem viscut una de les etapes
polítiques a nivell de país més rellevants des de la transició. Un any
en el què, una vegada més, la implicació de les entitats i la vida
associativa ha estat determinant en el dia a dia i ens ha continuat
definint com a societat.
Esgotant els darrers dies d’aquest 2014, es pot afirmar que el 2015
serà un any de canvis però, sobretot, un any per continuar millorant
la nostra vila.
La corporació municipal i els seus treballadors i treballadores, us
desitgem que passeu unes bones Festes de Nadal.

Bones Festes!

Millorem la qualitat de les instal·lacions municipals

L’espai de l’alcalde

Aquest mes de novembre han començat les obres del camp de
futbol Bernat Coll, una intervenció que canviarà la fisonomia
d’aquesta instal·lació municipal i que suposarà un gran pas endavant
en la qualitat del servei. Es tracta d’una obra de gran envergadura,
de més d’un milió d’euros, que ha comportat un gran esforç. I no
només a nivell tècnic, sinó també a nivell logístic, ja que ha obligat a
trobar nous emplaçaments on els equips de futbol puguin entrenar
i jugar els seus partits. Des d’aquí vull agrair la paciència i la bona
predisposició dels usuaris del camp de futbol que durant els pròxims
mesos s’hauran de desplaçar als camps de Canet i Arenys de Munt
i recordar que aquesta obra ens posicionarà a la comarca per
disposar d’unes instal·lacions de primer nivell.
Acomiadem l’any de la millor manera per a Arenys, amb molts
projectes importants que després de tot el temps que s’han estat
gestant, per fi podran veure la llum per a benefici de tota la ciutadania.
Millorar Arenys de Mar és el propòsit que ens van encomanar al juny
del 2011 i ho hem mantingut durant tot el mandat. No només en
l’àmbit urbanístic, sinó també social, com es demostra amb el fet
que en quatre anys haurem fet tot el possible per no apujar la pressió
fiscal i haurem destinat més recursos que mai a garantir els serveis
i l’atenció de tota la ciutadania i, sobretot, d’aquelles persones que
més ho necessiten.
Que el 2015 sigui millor per a tots!

Estanis Fors Garcia
Alcalde d’Arenys de Mar

Moment de la signatura de l’inici de les obres al camp de futbol
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Comencen les obres al
camp de futbol Bernat Coll
El 25 de novembre es van iniciar els treballs
per reformar la graderia i els vestidors del camp
de futbol municipal. Es tracta d’un important
projecte que es va gestar a finals del 2011
després de l’esllavissada que va malmetre una
part de la graderia i que millorarà per complet la
qualitat i l’aparença d’aquestes instal·lacions
esportives municipals. El preu de l’obra és
d’1.275.137,93 euros, un milió dels quals són
aportats per la Diputació de Barcelona
mitjançant subvenció.
Els trets més destacats del projecte són la
reforma total de la graderia, que tindrà 460
localitats i estarà coberta parcialment per una
gran pèrgola. Serà una construcció
semiencastada que guanyarà lloc a l’actual
penya i que permetrà la construcció de nous
vestuaris. En concret, dos de col·lectius (amb
36 taquilles i 17 metres lineals de banqueta) i
quatre per a grups, a més dels vestuaris
individuals dels àrbitres i una infermeria. Seran
un total de 600 metres quadrats edificats. A
més, es modifica l’accés principal al camp, que
serà per la pujada del Fondo de les Creus.
La durada prevista de les obres és de set
mesos, de manera que els diferents equips de
futbol podrien estrenar les noves instal·lacions
la pròxima temporada.

Reubicació temporal dels equips

Després de mesos estudiant les diferents opcions, l’Ajuntament ha trobat tres espais on els equips puguin
entrenar i disputar els partits. El primer és el camp de futbol del col·legi La Presentació, on entrenen els equips
d’infantil i futbol 7, i en el qual s’ha instal·lat part de la gespa del camp de futbol municipal per tal de mantenir les
actuals condicions d’entrenament. La resta d’equips es reparteixen entre els camps de Canet, que cedeix
gratuïtament les seves instal·lacions, i d’Arenys de Munt.

4

Últims retocs a la rampa a la platja
El 13 d’octubre van començar les
obres per construir la rampa que
connectarà la part baixa de la Riera
amb la platja de la Picòrdia. El
projecte té un cost de 60 mil euros i
el termini previst de construcció és
d’un mes i mig. Amb aquesta rampa
es crearà una via de pas sense
barreres arquitectòniques que eviti la
carretera i la via del tren per accedir a
la primera platja de la vila.
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Llum verd als locals del Xifré

El govern ja ha aprovat el projecte de condicionament
dels locals de les feixes del Xifré, amb el qual es vol
crear dos espais independents destinats a Serveis
Socials -amb la previsió de cedir-lo a Creu Roja- i a la
creació de bucs d’assaig per al jovent d’Arenys de
Mar.
El local de Serveis Socials serà de 187 m2 i es
destinarà principalment al banc d’aliments de Creu
Roja. El local dels bucs d’assaig disposarà de 183m2,
i constarà de 3 bucs de 17, 20 i 12 m2, a més d’una
sala polivalent de 28 m2 i d’un espai de gàbies per
emmagatzemar-hi el material dels grups que en facin
ús.
El cost de les obres és de 76.459 euros per al local
de Serveis Socials i de 120.927euros per als bucs
d’assaig, considerant que en aquest darrer cas es
preveu la insonorització del local.
S’espera que els treballs puguin iniciar-se d’aquí a
poques setmanes i que estiguin enllestits la pròxima
primavera.

Nova campanya de poda de
l’arbrat de la vila

La poda de la plataneda de la Riera va començar a
mitjan novembre pel costat de llevant de la part baixa
de la Riera i s’ha anat enfilant progressivament per,
després, baixar per la banda de ponent.  Ara és el torn
de la resta de zones arbrades de la vila.
Serà el cas dels plàtans de la plaça Mare Paula Montalt
i del Passeig Xifré i la plaça Lloveras, que donaran pas
a la poda del parc Fèlix Cucurull, el carrer Auterive,
l’edifici Xifré, els carrers de l’Olivar i Professor
Castelló, a més del passeig de Can Cargol i l’escola
Joan Maragall, aquesta última en períodes sense
activitat escolar. Es calcula que la poda s’aplicarà a
un total de 423 plàtans.
Un cop finalitzada l’actuació sobre aquest tipus
d’arbre, se seguirà amb la poda de la resta d’espècies
d’arbrat de la vila, com ara moreres, til·lers, eucaliptus
o pollancres, principalment.
La poda es farà a un total de 1.131 arbres i s’allargarà
fins al febrer.
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Una nova illa de lleure
i oci a la part alta de la Riera
Aquesta illa es convertirà en el primer espai
públic per a vianants situat al mig de la Riera,
principal eix social i econòmic del municipi.
L’espai tindrà 650 m2 i se situa a l’alçada del
número 150 de la riera Pare Fita, el que abans
es coneixia com a Horta dels Lleons, motiu pel
qual rebrà aquest mateix nom un cop finalitzin
els treballs.
La intervenció en aquesta zona dotarà l’espai
de pèrgoles, jocs exteriors com taules per jugar
a escacs o tenis taula, bancs, arbres o arbustos.
Tot plegat facilitarà el passeig i l’esbarjo, així
com la millora de la seguretat i del trànsit dels
vianants, en afegir-hi un nou pas, i la dignificació
de l’entrada al poble per la part alta. Els treballs
tenen un cost de 90.739 euros.
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L’Ajuntament estalviarà
44.000 euros anuals en la
factura de la llum

Aquesta és la imatge del
nou model de recollida de la
brossa

Requeriment a COMSA per al compliment de l’horari al Port
L’Ajuntament s’ha reunit aquest novembre amb
representants de Ports de la Generalitat per
expressar el malestar del consistori davant
l’incompliment dels nous horaris d’estacionament
a la zona portuària per part de l’empresa
adjudicatària del servei.
Davant la petició de la vila, Ports ha acordat requerir
a COMSA l’obligatorietat de complir amb el nou
horari establert, que va entrar en vigor el passat 15
de setembre, i no multar aquells vehicles que
estacionin a la zona verda del vial del Port a partir
de les 8 del vespre. En aquesta línia, el requeriment
que faran conjuntament l’Ajuntament i Ports, també
demana que es canviïn els cartells informatius de
la zona portuària.

El consistori ha signat recentment la modificació del
contracte que l’Ajuntament d’Arenys de Mar manté
amb Endesa pel subministrament d’electricitat als
edificis públics i amb el qual s’aconseguirà un estalvi
de 44.000 euros anuals.
D’aquesta manera es materialitza un dels objectius
de racionalització de la despesa pública que aquest
govern s’havia compromès a portar a terme i que s’ha
produït després de mesos d’estudi dels diferents
comptadors de consum elèctric repartits pels edificis
municipals, i de la seva evolució en la demanda del
consum.
Amb aquesta informació, l’Ajuntament ha pogut
elaborar una estimació acurada de les accions que
podia portar a terme per a un estalvi econòmic en les
factures de la llum. Mitjançant un ajust i optimització
de la potència contractada en 21 dels comptadors
elèctrics que hi ha en edificis municipals
s’aconseguirà aquest important estalvi.
Els edificis on més repercutirà l’estalvi seran el de
l’Ajuntament (5.808 euros), el Mercat Municipal (9.482
euros), l’escola Joan Maragall (2.803 euros), l’escola
Sinera (3.195 euros), la comissaria de la Policia Local
(4.139 euros) i el pavelló (5.000 euros).

L’Ajuntament i la nova empresa concessionària del
servei de recollida de la brossa, RECOLTE, han dut a
terme aquest mes de novembre un concurs d’idees
per escollir la imatge de la nova campanya de foment
de la recollida selectiva a Arenys de Mar. Un concurs
obert a dissenyadors i premiat amb 1.500 euros.
Després de valorar les diferents propostes
presentades, el jurat va atorgar el premi al projecte
Arenys de Mar Aporta!. El veredicte es va fer públic
en un acte a la Sala Noble del C.C. Calisay celebrat
el passat 30 de novembre. Es tracta d’un disseny
presentat pel maresmenc Eloi Matas que reprodueix
un skyline de la vila amb l’edifici consistorial en primer
terme.
Amb la nova imatge de la recollida selectiva a la
nostra vila escoll ida, ara s’estan ultimant els
treballs per aplicar-la a la campanya informativa
que es posarà en marxa passat Festes de Nadal,
amb l’objectiu d’explicar tant als habitatges com
als comerços de la vila el tipus de recoll ida
selectiva que s’aplicarà a les diferents zones
d’Arenys de Mar.
El nou model entrarà en vigor a partir del pròxim 9
de febrer de 2015.
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Lectura de Cementiri de Sinera al cementiri d’Arenys.

L’Ajuntament guanya el judici
contra l’exsecretari municipal
El govern municipal va donar compte en el
Ple del 6 de novembre del resultat de la
sentència 348/2014, del Jutjat contenciós
administratiu núm. 10 de Barcelona, per la
qual es desestima el recurs contenciós
administratiu interposat per l’exsecretari
municipal, i es confirma la resolució dictada
per l’Ajuntament per la qual se sol·licita a
l’exfuncionari que ingressi 1.630.108 euros
per la seva actuació negligent en la defensa
dels interessos municipals en el contenciós
del cas Mollfulleda, va provocar un im-
portant perjudici econòmic a l’hisenda
municipal. Malgrat que la sentència dóna la raó a l’Ajuntament, l’exsecretari pot presentar recurs al Tribunal
Superior de Justícia de Catalunya.

El govern congelarà taxes i impostos el 2015
El Ple del 6 de novembre va aprovar la
modificació de les Ordenances fiscals per a
l’any 2015 amb els vots favorables del govern
(CiU, PSC, PP), l’abstenció d’ICV, ERC i el Bloc,
i el vot en contra de la CUP.
S’han introduït pocs canvis en relació amb les
Ordenances vigents, ja que el govern
municipal ha treballat amb l’objectiu de
congelar taxes i impostos, i no aplicar més
pressió impositiva a les famílies arenyenques,
a més d’introduir noves bonificacions en
aquest mateix sentit.
És el cas de l’IBI, que compensarà l’increment
del valor cadastral dels immobles amb una
rebaixa del tipus impositiu que aplica
l’Ajuntament. En les plusvàlues s’introdueix una

bonificació del 20% en casos d’habitatges habituals i s’elimina la clàusula de convivència de 24 mesos que hi
havia fins ara. També es redueix un 10% la taxa del clavegueram per compensar la revisió del valor cadastral
dels immobles. D’altra banda, s’elimina el gravamen que tenien els solars no edificats en sòl urbà.
L’única taxa que experimentarà un lleuger augment (0,3%) serà la del cementiri municipal, a causa de la
regularització de l’IPC. i s’hi introdueix una nova taxa per a espectacles de caire multitudinari que es regula
segons el seu aforament.
Es dóna el cas que durant tot aquest mandat el govern no ha apujat les Ordenances fiscals i ha destinat més
recursos que mai abans per atendre les necessitats socials de tota la ciutadania.

Impost o taxa Increment Bonificació
IBI Es congela
Vehicles tracció mecànica Es congela
Recollida de residus Es congela 10% per ús continuat de la deixalleria

10% per fer autocompostatge
Clavegueram Es congela
Plusvàlues Es congela 20% habitatges habituals
Taxa del cementiri 0,3% IPC

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○
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La ciutadania escull la destinació de  200
mil euros del pressupost municipal
Un total de 284 veïns i veïnes d’Arenys de Mar han participat enguany en el Procés Participatiu per escollir en
quines inversions o despeses corrents es destinaran fins a 200 mil euros dels pressupostos municipals del
2015. D’aquests vots emesos, 261 han estat els validats després de descartar els vots de persones no
empadronades a la vila, per fer-ho amb butlletes no vàlides o per no haver-se identificat.
Un cop fet el recompte de les propostes votades, i tenint en compte el marge de pressupost amb què es
treballava, s’ha pogut elaborar la classificació de les propostes més votades en els apartats d’inversions i de
despesa corrent i que, per tant, formaran part del pressupost municipal del 2015.

 Acció proposada                                                                 Pressupost               Núm. Vots        % vots

1 Compra mensual de menjar fresc per a
famílies necessitades 4.000 euros 115 9,4

2 Més cursos per a aturats 5.000 euros 87 7,1
3 Crear un Parc de WORKOUT (espai lliure

amb instal·lació d’aparells per fer gimnàstica
als passeigs marítims, platges, parcs, etc.) 20.000 euros 83 6,8

4 Taller d’Autoocupació per a persones amb
risc d’exclusió social 4.000 euros 78 6,4

5 Adequar dos pisos més per incloure en el
projecte de pisos socials 10.000 euros 71 5,8

6 Tancar parcs infantils per tal que no entrin gossos 4.000 euros 68 5,6
7 Pista de patinatge exterior i pública 22.000 euros 63 5,2
8 Pàrquing bicicletes a les escoles i equipaments

municipals 3.000 euros 58 4,8
9 Compra vehicle per reforç de la neteja viària.

Màquina per netejar voreres 80.000 euros 58 4,8
10 Millora de l’asfalt de carrers que no requereixen

 intervenció en serveis del subsòl 30.000 euros 54 4,4
11 Cursos per a persones en actiu 5.000 euros 54 4,4
12 Instal·lació de taules de ping-pong 2.000 euros 40 3,3
13 Arreglar el tros estret del carrer Anselm Clavé 6.900 euros 38 3,1
14 25 pilones per delimitar la zona destinada a motos,

per solucionar l’aparcament en doble fila arreu
de la vila 1.200 euros 32 2,6

15 Foment del turisme LGTB en combinació amb
la Regidoria d’Igualtat 2.500 euros 8 0,7

Podeu consultar al detall el resultat de les votacions escanejant aquest codi QR.

Un lipdub dóna el protagonisme a la Gent Gran
El 29 de novembre es va enregistrar el lipdub dels SuperAvis,
l’activitat protagonista del Mes de la Gent Gran d’aquest
2014, al Mercat municipal. El resultat el podrem veure d’aquí
a uns dies en una projecció pública. Com cada octubre, el
col·lectiu de Gent Gran ha agafat protagonisme amb accions
que volien reivindicar el seu paper en la societat. A més
d’aquest playback coreografiat, no van faltar altres propostes,
com el tradicional berenar de la Gent Gran que el passat 23
d’octubre va omplir la Sala Polivalent del C.C. Calisay amb
més de 300 persones.
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Arenys participa al congrés
anual de l’ASCE

Espai Ruta: el nou servei
municipal de suport
educatiu

L’Escola d’Adults celebra
el seu 30 aniversari

Amb un bon pastís i una gran bufada d’espelmes.
D’aquesta manera l ’Aula de Formació de
Persones Adultes va celebrar el  passat 25
d’octubre els seus 30 anys d’existència a Arenys
de Mar.  La festa va començar amb uns
parlaments per fer una mica de recordatori del
recorregut d’aquestes tres dècades amb antics
mestres, regidors i exregidors, alumnat, amics i
ciutadania en general. Posteriorment hi va haver
un sopar de germanor i  actuacions d’antics
alumnes.

Inici dels nous cursos de
formació i inserció per a
joves

Arenys de Mar ha participat enguany al Congrés
Internacional de l’Associació Europea de Cementiris
Significatius (ASCE), entitat que agrupa els cementiris
del continent amb un valor cultural, arquitectònic i
social excepcional i de la qual la nostra vila forma part.
La participació del cementiri d’Arenys de Mar, declarat
Bé Cultural d’Interès Nacional (BCIN), aporta el
coneixement d’experiències d’altres cementiris que
poden ser útils, alhora que es dona a conèixer el
cementiri a persones vinculades a aquest àmbit i es
pot tenir també un paper més actiu en l’Associació.

L’1 d’octubre van començar les classes del programa
de formació i inserció adreçat als joves d’entre 16 i
21 anys que hagin deixat l’educació secundària
obligatòria sense obtenir-ne el títol. Es tracta d’un
projecte que ofereix els cursos d’auxiliar de vendes,
oficina i atenció al públic, i el d’auxiliar en treballs de
fusteria i instal·lació de mobles. Les classes van
començar amb la realització de matèries comunes
impartides per una tutora del Departament
d’Ensenyament.

Arenys de Mar disposa
des del 10 de novembre
d’un nou servei municipal
de suport educatiu
coordinat des de la
Regidoria d’Infància i
Joventut amb l’objectiu
de donar suport als
joves, tot facilitant i
motivant el seu aprenen-
tatge, acollint-los i acom-
panyant-los en el seu
procés formatiu inde-
pendentment dels seus resultats acadèmics. L’Espai
Ruta està dirigit a tots els nois i noies d’entre 12 i 16
anys que siguin d’Arenys de Mar o que estudiïn a la
nostra vila, i poden participar-hi de forma voluntària o
recomanats des dels seus centres escolars. Les
places estan limitades a 20 participants. Es tracta
d’un servei totalment gratuït i dinamitzat per
educadors i educadores socials.
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Foment de la salut amb la
Diada de l’Esport

Un piano de cua per
a la sala Josep M. Arnau

Les proves d’atletisme
són un èxit

Les entitats esportives de la vila es van poder mostrar
a la població el passat 12 d’octubre amb la celebració
de la Diada de l’Esport a la platja de la Picòrdia.
Unes onze entitats esportives van informar de les
seves activitats i actes esportius que organitzen al
llarg de l’any, alhora que es va fomentar la pràctica
esportiva amb tot un seguit d’activitats, com ara
patinatge, salt d’alçada, llançament de vòrtex, vòlei
platja, hoquei patins i bàsquet.

Es tracta d’un piano de mitja cua de la casa
«Chassaigne Frères» de principis del segle XX i en
bon estat de conservació que la família arenyenca
López Surroca ha donat a l’Ajuntament d’Arenys de
Mar amb l’única condició que s’ubiqués a la sala Josep
M. Arnau del C.C.Calisay i que servís, principalment,
per a les audicions i concerts de l’Escola de Música,
però també pels concerts que organitzi l’Ajuntament
en aquest espai.

Nou curs de monitors
de lleure infantil

El 15 de novembre es va celebrar al parc de Can
Jalpí el 35è Cros dels Arenys, que va tornar a gaudir
d’una participació espectacular amb 600 persones
inscrites. Un èxit que també es va produir el 22 de
novembre amb l’estrena d’una cursa nocturna a la vila,
en la qual van prendre part 153 corredors. Unes xifres
que demostren la bona forma de les proves
d’atletisme a Arenys de Mar.

El curs de monitors/ores de lleure infantil i juvenil es
farà del 27 de desembre al 31 de gener, durant les
festes de Nadal i els caps de setmana.
El preu del curs: 220 o 200 euros per a les persones
inscrites a l’atur. Per a més informació us podeu
adreçar a l’Espai Jove o consultar la pàgina 2.

Arenys es bolca
de nou en La Marató

Un any més, les entitats de la vila han organitzat tot
tipus d’activitats per recollir diners en benefici de La
Marató de TV3, enguany dedicada a les malalties del
cor. Així, aquest mes de desembre podrem participar
en actes com una marxa solidària, xocolatada,
esmorzar popular, concerts, gegants, partits de vòlei,
una festa de Nadal o sardanes.
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Canvis en la sintonització dels canals de TV
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Davant la imminent aplicació de la migració de freqüències del senyal televisiu, com a efecte
del que l’Estat anomena alliberament del Dividend Digital, i per l’afectació que aquest tindrà
en la recepció dels canals de televisió, l’Ajuntament d’Arenys de Mar informa la ciutadania
que:
1. Han de realitzar l’adaptació de l’antena els edificis equipats amb sistemes monocanals o centraletes
programables. En general utilitzen aquests sistemes edificis de mida mitjana o gran. Aquesta adaptació s’ha de
fer al més aviat possible per part d’un tècnic qualificat, ja que el termini expira el 31 de desembre de 2014.
2. El Govern de l’Estat ha posat en marxa un pla d’ajudes per subvencionar les adaptacions a les Comunitats de
Propietaris.
3. A partir del 26 d’octubre tots els ciutadans hauran de sintonitzar els seus televisors a través del menú del seu
comandament, visquin o no en un edifici amb antena col·lectiva.
4. La ciutadania pot informar-se a www.televisiondigital.es i als telèfons 901 20 10 04 i 954 30 77 96.
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Una aplicació per a mòbils permetrà avisar
la policia en cas d’emergència
En un exemple més de la clara vocació de servei a la ciutadania, la Policia
Local d’Arenys de Mar acaba d’incorporar un nou sistema de seguretat
ciutadana pensat sobretot per als comerços, però que pot ser igual d’efectiu
per a les masies del nostre terme municipal. Es tracta d’un sistema d’alarma
silenciosa pioner a l’Estat que s’instal·la als telèfons mòbils amb sistema
operatiu Android i que està sincronitzat amb l’actual programa de gestió policial
DRAG, que utilitza la Policia Local d’Arenys. Una eina que no tindrà cap cost
econòmic ni per a l’Ajuntament d’Arenys ni per als usuaris i usuàries del servei.
L’aplicació permet que, amb un únic toc a la pantalla tàctil del telèfon mòbil, una
persona que prèviament s’hagi donat d’alta al servei pugui avisar la Policia
Local d’una situació d’emergència. Aquesta alerta arriba immediatament a les
dependències policials i s’activa una dotació policial perquè es desplaci al
lloc on està ubicada la botiga o habitatge. Les claus d’aquest nou sistema radiquen en la seva discreció,
rapidesa i simplicitat d’ús.
Totes aquelles persones que vulguin poder-ne fer ús cal que sol·licitin l’alta del servei Botó Vermell a través del
formulari que s’ha habilitat al web municipal. Un cop rebuda l’alta, la patrulla de barri visitarà el comerç o masia
per tal de realitzar una verificació física de les dades i per signar les condicions d’ús del servei. Així mateix, els
agents de la Policia Local explicaran a la persona interessada el detall del funcionament del servei i es realitzarà
una prova per tal d’assegurar-se que funciona correctament.

El web municipal obté el segell de qualitat Infoparticip@
El web de l’Ajuntament d’Arenys de Mar ha rebut el Segell Infoparticip@
a la qualitat i la transparència de la comunicació pública local. El Consell
Certificador del Segell Infoparticip@ així ho va acordar en la reunió
celebrada el dia 19 de novembre de 2014, en la qual es va aprovar la
concessió de premis de l’edició 2014. D’aquesta manera, el web
municipal es converteix en un dels 7 únics municipis de la comarca del
Maresme que han obtingut aquesta certificació de qualitat. Dels 41
indicadors que avalua el Segell Infoparticip@, Arenys de Mar n’acompleix
el 95,12%. L’origen del Segell Infoparticip@ se situa en l’anàlisi dels
webs dels 947 ajuntaments de Catalunya que realitza periòdicament un
equip d’investigació del Laboratori de Periodisme i Comunicació per a
la Ciutadania Plural de la UAB. El lliurament del segell tindrà lloc el 22
de desembre al Palau de Pedralbes de Barcelona.
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Arenys assoleix la
presidència de la Xarxa de
Municipis Indians

Arenys de Mar ha estat designada aquest setembre
com a vila que presideix la junta directiva de la Xarxa
de Municipis Indians, entitat que aplega onze
municipis d’arreu de Catalunya que tenen en comú
els seu passat i vestigis indians. Arenys de Mar forma
part de la Xarxa de Municipis Indians des del 2008 i
en els darrers anys ha potenciat molt la difusió del
llegat dels indians a la nostra vila dedicant-hi un mes
sencer: el maig. La presència de l’Ajuntament a la
direcció d’aquest organisme vol contribuir a ampliar
l’atractiu turístic i cultural de la vila.

La Fira del Vi i la
Gastronomia tanca la
temporada 2014

Prou violència de gènere! Arenys commemora el 25N
La nostra vila s’ha sumat un any més a la repulsa
de la violència contra les dones amb un seguit
d’actes per commemorar el 25N, Dia mundial
contra la violència envers les dones. És el cas
de l’exposició fotogràfica Una mirada colpidora,
una lluita per defensar, de Lluís Rugama, que es
va poder visitar del 17 de novembre fins al 5 de
desembre a la sala de Bótes del C.C. Calisay.
Es tractava d’una exposició organitzada per
l’Ajuntament d’Arenys de Mar que volia mostrar
la duresa dels maltractaments amb l’objectiu de
sacsejar consciències amb imatges molt
colpidores i que convidaven a la reflexió. L’acte
d’inauguració va tenir lloc el 21 de novembre, a
les 7 de la tarda, i va anar acompanyat d’una
taula de debat a la Sala Noble del C.C. Calisay

amb la intervenció de Montse Prat, infermera autora del llibre Prevenció de la violència de gènere en
l’adolescència, de membres del GAV (Gabinet d’Atenció a la Víctima) del cos de Mossos d’Esquadra; i la
participació de Joan Lorente, cantant del grup LEDS. També l’Associació de Dones per la Igualtat va organitzar
el 25 de novembre una encesa d’espelmes i la lectura del manifest contra la violència de gènere.

Més de 500 persones van participar el passat 14 de
novembre a la segona edició de la Fira del Vi i la
Gastronomia, en la qual els assistents van poder fer
tast de vins d’11 cellers diferents i de les tapes
elaborades per una desena de restauradors de la vila.
Amb aquest esdeveniment es tanca la temporada
de fires gastronòmiques a Arenys de Mar i ja s’està
treballant per concretar el calendari del 2015.
La nostra vila es consolida, d’aquesta manera, com a
un dels principals referents de la comarca, havent
participat a la majoria de les jornades de cuina.
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Els infants i els seus drets

En el marc del Dia mundial de commemoració dels
drets dels infants, designat per l’ONU cada 20 de
novembre, Arenys de Mar va celebrar el dissabte 22
el Dia de la Infància al C.C. Calisay una festa oberta a
tots els nens i nenes de la vila. Tots ells van poder
gaudir d’una tarda amb diversos tallers i amb el joc
de construccions gegants Kapla.

El Museu d’Arenys participa
a la Setmana de la Ciència
Arenys de Mar s’ha sumat a la 19a Setmana de la
Ciència, que s’ha celebra a tot Catalunya del 14 al 23
de novembre, amb unes jornades de portes obertes
al Museu Mollfulleda de Mineralogia i amb una xerrada
al voltant del rinoceront llanut que es va descobrir a
Arenys de Mar cent anys enrera. Precisament
coincidint amb aquesta conferència, també es va
poder visitar una petita exposició amb informació
sobre les restes del rinoceront llanut al Museu
Mollfulleda. Tothom que s’hi va acostar va poder
descobrir, a més, els nous minerals que s’han
incorporat a la seva col·lecció.
Cal fer esment, també, que el Museu d’Arenys va
cedir quatre exemplars de minerals singulars perquè
s’exposin a la «Fira Expominer», una gran mostra de
minerals, pedres i fòssils que s’ha pogut visitar al
novembre a Barcelona emmarcada en la celebració
de l’Any Internacional de la Cristal·lografia.

Homenatge als vidriers Sala i el Forn del Vidre
El 30 de novembre es va inaugurar la
ceràmica d’homenatge a la nissaga de
vidriers Sala i a l’antic Forn del Vidre que
va existir a Arenys de Mar entre els segles
XIX i XX. Per causes meteorològiques la
inauguració es va fer al C.C. Calisay, però
la ceràmica s’instal·larà a la plaça
Montserrat, indret on antigament
s’aixecava aquesta important indústria. A
l’acte d’homenatge hi van assistir els
descendents de la nissaga Sala, que van
agrair aquest gest a la nostra vila. La
ceràmica commemorativa ha estat
elaborada per l’arenyenca Ofèlia Sanz
mitjançant un procés totalment artesà.
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#Arenysonvas amb la recollida selectiva?

Clama al cel la gestió de la recollida selectiva a tot Arenys de Mar. Tres anys perduts. Primer per un
pacte polític d’aturar-ne l’extensió entre els grups de govern (CIU, PSC i PP), després per causes
administratives (anul·lació concursos OARCC) i ara per deixadesa i perquè no hi ha cap pressa a

implantar-la a tot Arenys abans de l’any vinent.
S’ha perdut pistonada als indrets on ja es feia el porta a porta, iniciat l’anterior mandat. Els percentatges

han baixat en picat. Passegeu un divendres a la nit (rebuig) pels carrers i veureu el festival de bosses on tot s’hi val. I
durant la setmana, la brigada, recull tones de bosses mal deixades per tapar les mateixes vergonyes. Tampoc, no s’ha
posat en marxa cap mesura per evitar l’incivisme. I el govern segueix dient-nos que som exagerats quan als plens
denunciem la situació.
No ens agradava el model dels dos Arenys que reciclen diferent: amb el porta a porta o amb el model de contenidors...
però és que ara, ni això. El Govern, ha pactat amb la nova empresa que no començar fins a mitjan febrer. Ens diuen que
ho tenen tot a punt: campanyes, una empresa diferent per fer-ne el control de qualitat... Creuem els dits, i que el fet que
la posada en funcionament, i la proximitat amb les eleccions municipals de 2015, no faci tirar enrere ningú.
ICV Arenys seguim apostant pel model del porta a porta, perquè millora la gestió ambiental, i s’obtenen millors resultats.

Ple extraordinari 29 octubre:  Aprovació del Pla municipal de prevenció d’incendis forestals 2014-18. Unanimitat. Mocions de rebuig a l’IVA
del 21% en la cultura i petició de rebaixa al 4%. 14 vots a favor (CiU, PSC, ICV, CUP, ERC, Bloc) i 2 en contra (PP). Moció de suport a la cessió d’espais
públics municipals per a la consulta del 9N. 11 vots a favor (CiU, ICV, CUP, ERC, Bloc), 3 abstencions (PSC) i 2 en contra (PP).
Ple extraordinari del 6 de novembre: Aprovació de la modificació de crèdit 12/2014 i de la destinació del superàvit pressupostari de l’exercici
2013. 9 vots a favor (CIU, PSC, PP) i 6 abstencions (ICV, CUP, ERC i Bloc). Aprovació del reconeixement extrajudicial de crèdit. 9 vots a favor (CIU,
PSC, PP) i 6 abstencions (ICV, CUP, ERC i Bloc). Aprovació de la modificació de les Ordenances fiscals i preus públics per a l’exercici 2015.  9 vots a
favor (CIU, PSC, PP), 5 abstencions (ICV, ERC i Bloc) i 1 en contra (CUP).
Ple 26 de novembre: Moció per a promoure el manteniment d’explotacions agràries a la vila. 10 vots a favor (CiU, PSC, PP i el Bloc) i 5 abstencions
(ICV, CUP i ERC). Moció de suport a la iniciativa legislativa popular per fer una llei del sistema educatiu de Catalunya. 6 vots a favor (CiU, CUP, Bloc),
8 abstencions (PSC, ICV, ERC) i 1 en contra (PP). Moció en defensa de l’eradicació de les diferents formes de violència masclista vers les dones.
Unanimitat. Moció en suport a la declaració unilateral d’independència. 1 vot a favor (Bloc), 9 abstencions (CiU, ICV, CUP, ERC, PSC) i 4 en contra
(PSC, PP).

Congelem la pressió fiscal de la ciutadania arenyenca

El passat 6 de novembre l’Ajuntament va aprovar les Ordenances fiscals per al 2015
proposades pel govern integrat pel Grup Socialista. Unes Ordenances que són un reflex de la
política fiscal que aplica el PSC, de caràcter realista i adaptades a les dificultats que pateixen

molts ciutadans i ciutadanes d’Arenys de Mar. Però aquest 2015 no només congelarem els impostos
que més afecten les famílies de la vila, sinó que apliquem noves bonificacions a l’impost de plusvàlua. En una
demostració més de justícia social, des del PSC hem proposat i aprovat una bonificació del 20% en els casos
d’habitatge habitual i hem eliminat la clàusula que exigia una convivència de 24 mesos. Aquesta és la manera
de fer del PSC i continuarem treballant en aquesta línia.

Des del Grup Socialista aprofitem també aquest espai per desitjar unes Bones Festes a tota la població.

Gràcies, gràcies, gràcies!!!

Gràcies als qui vau ser protagonistes en primera línia com a voluntaris; sense el vostre esforç i
implicació inequívoca, el 9N no hauria estat possible. La nostra admiració pel gran compromís

que vau demostrar a fer tot el possible per col·laborar en aquest procés participatiu i fer, amb la
vostra participació, que la jornada fos un èxit.

Gràcies als qui vau anar a votar; la vostra sola presència va contribuir a fer del procés una cerimònia de país, un
dia històric per a Catalunya, una jornada en què, es va posar de manifest la unitat i l’enfortiment de tot un poble.
I també, per què no, gràcies als qui no vau ser-hi; perquè formem part d’aquest meravellós país en què vivim i
demostrem que sabem fer conviure de manera pacífica i civilitzada diverses formes de veure les coses. Per
vosaltres, farem un darrer esforç (o els que calguin), per explicar-vos que la millor alternativa a la situació actual
és un estat independent.
El 2015 continuarem treballant de valent per aconseguir un país millor per a tothom. Mentrestant, desitgem que
passeu unes bones festes!

ACORDS DE PLE
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Ara és l’hora de la DUI

Un cop més el poble català s’ha mobilitzat a favor de la independència. A casa nostra, a Arenys
de Mar, dels 5.672 participants del 9N, 5.108 arenyencs i arenyenques van omplir Sí/Sí! Arenys
de Mar, junt amb Òrrius, Arenys de Munt i Sant Pol de Mar, han estat els municipis amb més

suports favorables a la independència.
I ara és l’hora de la veritat: demanem al president Mas que dissolgui l’hemicicle del Parlament de Catalunya i
convoqui eleccions anticipades. Perquè ara és l’hora que seguem cadenes: per aconseguir-ho, cal acordar de
manera generosa una candidatura unitària entre les formacions independentistes i la societat civil organitzada
per fer i exercir la independència, amb la Declaració Unilateral d’Independència calendaritzada per al 2015.
Aquesta candidatura unitària hauria de comprometre’s a fer i exercir la independència entre sis mesos i menys
d’un any, per tant.
O fem la independència ara, o el Regne d’Espanya pot blindar-se per impedir-la. La República de Catalunya pot
néixer si volem i guanyem la independència. Llum als ulls i força al braç!

Som la revolta dels somriures: Arenys ha votat!

Ni les amenaces, intimidacions i prohibicions han pogut aturar la força democràtica d’un poble
que s’ha expressat lliurement i pacíficament i amb un somriure com a aliat. Hem votat!

Col·legis oberts; a dins, voluntaris a les meses rigorosos i escrupolosos amb la seva tasca i
compromís. A fora, més voluntaris fent de taxista, ordenant el trànsit, acompanyant els nostres avis

o recollint signatures per denunciar l’Estat espanyol per no deixar-nos exercir amb plena normalitat la
nostra Consulta. Tot preparat per exercir el nostre dret a l’autodeterminació. No ha estat amb les condicions que
desitjàvem, però ho hem fet. Ens hem llevat ben d’hora i hem omplert els carrers cap al col·legi electoral. Hem
votat i ho hem fet amb el somriure a punt.
El 9 de novembre hem escoltat la veu de la nostra consciència; un acte de desobediència massiu que hem fet
com a país. Un acte on hem fet, també, el nostre homenatge per a tots els que ja no hi són però que amb el seu
exemple i compromís ens han ajudat de valent a ser-hi!
A tots plegats, pel passat, present i futur, per la dignitat i la llibertat, guanyem la Independència!

La proposta d’ERC, a www.noupais.cat

Al darrer ATR dèiem que estàvem pendents que Artur Mas signés el decret de convocatòria del 9 de
novembre en la seva formulació original, aquella que ens hauria permès fer una consulta que hauria generat
un mandat democràtic per fer la independència, perquè així ho havíem consensuat totes les forces que ens

hi havíem compromès esquivant els impediments legals del govern espanyol. Finalment, el decret es va signar
amb tota la formalitat institucional que el moment històric requeria i una munió d’alcaldes va mostrar, poc després, la

voluntat majoritària expressada també als municipis quan al Palau de la Generalitat es van sentir uns crits d’»independència»
més forts i més legítims que mai. El que va passar després, tot i que no ens va agradar, ho deixarem per a l’anàlisi històrica i
per al veredicte de la ciutadania. Ens quedem amb la satisfacció d’haver comprovat que, un cop més, el poble ha estat a
l’altura i ha respost votant massivament el 9N malgrat les evidents dificultats i malgrat que ja no hagi generat el mandat
democràtic que perseguíem i que ara, per tant, continuem necessitant. En aquest ATR, doncs, tornem a estar pendents del
MHP Artur Mas, ara perquè convoqui les eleccions que ens han de permetre obtenir aquest mandat. Esperem que quan llegiu
l’ATR ja tinguem data per decidir, ara sí, el futur del nostre país. A Esquerra Republicana hem començat a explicar, a través
d’una crida que podeu llegir a http://www.noupais.cat, com creiem que ho hauríem de fer. Mentrestant, us desitgem que
passeu unes bones festes.

Un Nadal segur

Ja està tot preparat per a la campanya de Nadal d’aquest any 2014. El Partit Popular segueix
optant per fer que els nostres nadals siguin segurs, perquè els nostres ciutadans puguin passejar

i gaudir de cadascun dels dies d’aquesta bonica època amb la seguretat que ens mereixem.
Comencem la campanya Comerç Segur en què podrem veure els nostres agents per les zones

més comercials del municipi, una presència necessària amb l’objectiu de brindar protecció als comerços i a
tots els veïns de la nostra localitat, sense descuidar el dia a dia.
Optem per seguir treballant «centrats a Arenys de Mar», centrats en la nostra Cavalcada de Reis i la nostra
mítica Nit de Naps i Cols, una de les nits en què la nostra policia realitza un esforç extraordinari, i ens demostra
la dedicació i la professionalitat de tots els agents. Des d’aquí volem animar-los a seguir amb la bona feina feta
durant tot l’any.
Us desitgem a tots que gaudiu d’un bon Nadal i un pròsper any 2015!
BON NADAL!

ATR_TRIBUNA
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- L’OCR és més que la
Cavalcada de Reis?
- Sí, a més a més de la cavalcada
del 5 de gener, l’OCR també
organitza totes les activitats re-
lacionades amb el Tió d’Arenys,
a més d’encarregar-nos del rom
cremat que se serveix a les
havaneres de Sant Roc. I una altra
tasca que cal mencionar és la
gestió de la infraestructura i el bar
del Festival de Jazz, els diners
del qual es destinen íntegrament
a preparar la Cavalcada de Reis.
- Quantes persones estan
involucrades en les accions
que porteu a terme?
- És una xifra difícil de concretar
per la mobilitat que hi ha entre la
gent que hi col·labora. Tenim un
nucli actiu d’una dotzena de per-
sones que treballem de manera
molt assembleària i a partir d’aquí
demanem la col·laboració que
calgui. En el cas del Festival de
Jazz som unes 15 persones, però
el dia de la cavalcada arribem al

OCR: Com cada any, els Reis de l’Orient
arriben a Arenys!
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centenar. A ban-
da dels tres Reis,
cada 5 de gener
tenim 50 patges,
27 acompanyants
de carrosses i 9
xofers.
- Quan comen-
ceu a preparar
la Cavalcada de
Reis?
- A mitjan setem-
bre els patges ja
es posen en con-
tacte amb nosal-
tres i expliquen les
necessitats que
tindran Ses Majes-
tats aquell any. A
partir de llavors co-
mencem a preparar
tota la logística i les
carrosses de la
cavalcada.
- I tot això reque-
reix no només
temps, sinó tam-
bé espai.
- Precisament una de les millores
dels darrers anys ha estat el local
de treball que ens ha cedit
l’Ajuntament. Estem molt ben
ubicats al polígon industrial, amb
un local de bones dimensions per
preparar totes les carrosses.
Enguany n’hi haurà 9 i el disseny
sempre té a veure amb les noves
modes en dibuixos i sèries
infantils.
- La cita més pròxima, però,
serà el Caga Tió.
- Sí, el 20 de desembre hi haurà
la despertada del Tió després de
tot un any de dormir. Aquell dia
també es farà recollida de menjar
per al Tió. Com sempre, l’OCR
col·labora amb Càritas, per això
demanem que es portin aliments
que sobretot no estiguin cadu-
cats. A més, preparem una xoco-
latada i inflables per a la mainada.
I el 21 de desembre el farem
cagar. Cada any tenim uns 900
nens i nenes de la vila i de pobles
del voltant que vénen. És un acte

multitudinari, perquè als nens cal
sumar-hi els pares i familiars que
els acompanyen, amb cues que
es formen fins a les galeries.
- Què podem avançar de la
cavalcada del pròxim 5 de
gener?
- D’entrada, que aquest any el
Patge Reial no pot venir abans del
5 de gener i que totes les cartes
es recolliran al Calisay al final de
la cavalcada. A més, els Reis
també visitaran algunes cases
abans que la canalla se’n vagi a
dormir, de manera  que els pares
o familiars ja poden sol·licitar-ho
amb el formulari del web
municipal.
També demanem que, sobretot,
la gent no es posi a recollir els
caramels de sota del camió, pel
perill que comporta.
Malauradament hi ha incivisme;
per culpa d’això s’ha hagut de
modificar la tradició de llençar
caramels i ara només els llença la
darrera carrossa. L’any passat van
ser uns 200 quilos de caramels.

Ja fa més de 25 anys
que l’OCR (Organització
de la Cavalcada de Reis)

vetlla perquè tots els
infants de la vila puguin

gaudir de dues dates tan
importants com el Tió i la
Cavalcada dels Reis. I ho
fan després de mesos de

treball que comencen al
juliol. En parlem amb dos

dels seus integrants,
Gina Montsant i Jordi

Pardo.


